



ZONTA
CLUB OF **BUILD A BETTER WORLD**
OTTAWA, CANADA **FOR WOMEN AND GIRLS**

YOUTH AWARDS – 2024-25

The Zonta Club of Ottawa, Canada has been providing service in the community since 1929. We are one of 1103 clubs in 64 countries whose mission is to empower women worldwide through service and advocacy. We envision a world in which women's rights are recognized as human rights and every woman is able to achieve her potential. For women and girls, education provides the tools and resources to empower them to make decisions about their lives and their future.

For over 20 years, we have presented annually the Young Women in Public Affairs Award and the Jean M. Coon Award to high school girls in Ottawa.

Zonta Young Women in Leadership \$800 CAD

General Information: The goal of the Award is to encourage young women, ages 16 to 19, to participate in public affairs by recognizing a commitment to the volunteer sector, evidence of volunteer leadership achievements and a dedication to empowering women worldwide through service and advocacy.

The Zonta Club of Canada Award winner receives \$800 CAD. The Zonta Club of Ottawa, Canada winner becomes a District finalist. The District winner is then entered into the Zonta International competition for an award of \$5000 USD.

Jean M. Coon Humanitarian Award \$800 CAD

General Information: The award honours high school juniors or seniors for excellence in community service. Each Zonta Club in District 2 solicits applications from high school juniors and seniors in its area. In the spring, each club selects a club award winner. A winner will be chosen by the Zonta Club of Ottawa and the award for \$800 CAD will be presented at the Zonta Awards Reception in May. The Club winner becomes a District finalist. The District winner receives \$1,000 USD.

The application forms with further information can now be found online at:

<https://zontaottawa.ca/2024-25-awards-bursaries/>

The application deadline for both awards is March 15, 2025. Winners will be notified near the end of March and the A winner will be chosen by the Zonta Club of Ottawa, Canada and the award for \$800 CAD will be presented at the Zonta Awards Reception. The Club winner becomes a District finalist. The District winner receives \$1000 USD
Club Awards

It is our hope that you will share this information with the students at your school and assist those who wish to apply. If you have any questions, please do not hesitate to contact:

Valerie Hume

zontaottawayouth2@gmail.com



ZONTA
CLUB OF OTTAWA, CANADA **BUILD A BETTER WORLD
FOR WOMEN AND GIRLS**

Prix du leadership des jeunes femmes – 2024-25

Le Zonta Club d'Ottawa, Canada, fournit des services à la communauté depuis 1929. Nous sommes l'un des 1103 clubs dans 64 pays dont la mission est d'autonomiser les femmes du monde entier par le service et la défense des droits. Nous envisageons un monde dans lequel les droits des femmes sont reconnus comme des droits humains et où chaque femme est capable de réaliser son potentiel. Pour les femmes et les filles, l'éducation fournit les outils et les ressources pour leur donner les moyens de prendre des décisions concernant leur vie et leur avenir.

Depuis plus de 20 ans, nous décernons chaque année le 'Young Women in Public Affairs Award' (Prix des jeunes femmes en affaires publiques) et le Prix Jean M. Coon à des lycéennes dans la région d'Ottawa.

Zonta Prix du leadership de jeunes femmes 800 \$ CAD

Informations générales : L'objectif du prix est d'encourager les jeunes femmes âgées de 16 à 19 ans à participer aux affaires publiques en reconnaissant leur engagement envers le secteur bénévole, la preuve de leurs réalisations en tant que bénévoles et leur dévouement à l'autonomisation des femmes dans le monde entier par le service et la mobilisation. Le gagnant du prix du club local reçoit 800 \$ CAD. Le gagnant du Zonta Club of Ottawa, Canada devient finaliste du district. Le gagnant du district puis participe au concours international de Zonta pour un prix de 5 000 \$ USD.

Jean M. Coon Humanitarian Award 800 \$ CAD

Informations générales : Le prix honore les juniors ou les seniors du secondaire pour l'excellence de leur service communautaire. Chaque club Zonta du district 2 sollicite les candidatures des lycéens de sa région. Au printemps, chaque club sélectionne le lauréat du prix du club. Un gagnant sera choisi par le Zonta Club d'Ottawa et le prix de 800 \$ CAD sera remis lors de la réception des prix Zonta. Le gagnant du club devient finaliste du district. Le gagnant du district reçoit 1 000 \$ USD.

Les formulaires de candidature avec plus d'informations sur les deux prix ont maintenant en ligne :

<https://zontaottawa.ca/2024-25-awards-bursaries/>

Veillez noter que les candidatures peuvent être soumises au club local en français, mais doivent être traduites en anglais par les gagnantes de la compétition locale pour la compétition de niveau district et international.

La date limite est le 15 mars 2024. Les gagnantes seront informées vers la fin mars et les prix du club local seront remis

Nous espérons que vous partagerez ces informations avec les étudiants de votre école et aiderez ceux qui souhaitent postuler. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à contacter :

Valerie Hume

zontaottawayouth2@gmail.com